
Z Á P I S 
 

ze 14. zasedání Zastupitelstva MČ Praha–Kunratice 

 
Datum konání:    15. 4. 2024 

Řízení:      Ing. Lenka Alinčová  

Přítomni:     11 členů Zastupitelstva MČ 

      dle prezenční listiny               

                                                                                                             

Omluveni:     0 

        

Neomluveni:     0 

 

Ověřovatelé zápisu vč. usnesení              Petra Hilmarová 

z minulého zasedání zastupitelstva:   Milan Matoušek  

ověřili zápis vč. usnesení bez připomínek  

 

Ověřovatelé zápisu z dnešního  Petra Hilmarová  

zasedání zastupitelstva:   Milan Matoušek 

 

Návrhový výbor    Ivan Hýža 

 Ing. Karel Klíma 

 MgA. Adam Vízek 

 

Zapisovatelka: Lucie Nejedlá 

 

Zasedání zastupitelstva zahájila starostka MČ Praha-Kunratice Ing. Alinčová v 18.00 hod (dále 

jen „Předsedající“). Po přivítání přítomných členů zastupitelstva konstatovala, že Zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (počet přítomných členů Zastupitelstva 11) a dále konstatovala, že Zápis včetně 

Usnesení z 13. zasedání zastupitelstva ze dne 18. 3. 2024 byl ověřovateli Petrou Hilmarovou a 

Milanem Matouškem ověřen.  Předsedající upozornila přítomné, že zasedání je nahráváno. 

 

 

Předsedající předložila návrh na složení návrhového výboru následovně:  

      Ivan Hýža 

 Ing. Karel Klíma 

 MgA. Adam Vízek 

 

Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají jiný návrh. Nikdo nepodal žádný 

jiný návrh. O návrhu dala hlasovat. 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

 

 

 

Dále předložila návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání následovně: 

 

 Petra Hilmarová 

 Milan Matoušek 
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Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají jiný návrh. Nikdo nepodal žádný 

jiný návrh. O návrhu dala hlasovat. 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl přijat. 

 

Zapisovatelkou předsedající jmenovala paní Lucii Nejedlou. 

 

Předsedající oznámila, že program byl v předstihu zveřejněn dle zákonných termínů. Dále 

oznámila, že po veřejné prezentaci studie změny územního plánu na části růžové školky 

společností BXB Development Kunratice a. s. dne 9. 4. 2024 se následující den sešel klub Hnutí 

Praha-Kunratice se zástupcem ODS Ing. Karlem Klímou a rozhodli se přijmout společné 

stanovisko. Požádala místostarostu Ivana Hýžu toto stanovisko přečíst. „V listopadu loňského 

roku naše zastupitelstvo zamítlo žádost o změnu územního plánu na pozemcích tzv. růžárny z části 

funkční plochy SP (plocha sportu a rekreace) na OB-C (plochy obytné). Důvodem bylo, že 

pozemky pro sport a rekreaci mají velký význam pro obyvatele Kunratic a přilehlých městských 

částí a další takové plochy v územním plánu Kunratic již nejsou. Vzhledem k tomu, že se od 

listopadového zastupitelstva nic nezměnilo, na společném zasedání klubu zastupitelů Hnutí Praha-

Kunratice a ODS bylo přijato rozhodnutí nesouhlasit s revokací usnesení“. 

Dále předsedající oznámila, že v pátek telefonoval zástupce společnosti BXB Development 

Kunratice a.s. s dotazem, zda je předpoklad, že návrh na jednání zastupitelstva bude schválen.  

Sdělila, že společnost seznámila se společným stanoviskem klubu Hnutí Praha-Kunratice s ODS. 

Dnešního dne ve 13:52 hod přišla e-mailem zpráva, že společnost BXB Development Kunratice 

a.s. žádost o revokaci usnesení stáhla, z tohoto důvodu je tedy bod 2. z dnešního programu stažen. 

 

Předsedající se se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají nějaký další návrh na doplnění 

programu jednání. Vzhledem k tomu, že nikdo nepodal žádný pozměňující či doplňující návrh 

programu předsedající předložila návrh upraveného programu, a dala o návrhu programu hlasovat. 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Program byl schválen. 

Předsedající poté pověřila vedením zastupitelstva Ivana Hýžu, dále jen Předsedající. 

 

Program: 

1. Rozpočtové změny a úpravy 

2. bod stažen 

3. Petice ul. K Verneráku 

4. Veřejnoprávní smlouva se spolkem Start98 z.s 

5.  Dotazy, připomínky, podněty 

 
 

K bodu 1a 

Rozpočtové změny a úpravy 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  



Zápis z 14. zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Kunratice z 15. 4. 2024 

 

 

Strana 3 (celkem 7) 

 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné   připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K bodu 1b 

Rozpočtové změny a úpravy 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K bodu 1c 

Rozpočtové změny a úpravy 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K bodu 1d 
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Rozpočtové změny a úpravy 

 

Předkládá: Ing. Ondřej Nováček , zástupce starostky MČ  

  Petr Mozola 

 

Ing. Nováček zrekapituloval materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové zastupitelstva.

  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K bodu 1e 

Rozpočtové změny a úpravy 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K bodu 1f 

Rozpočtové změny a úpravy 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 
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Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

 

K bodu 1g 

Rozpočtové změny a úpravy 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K bodu 2 

Podnět na změnu územního plánu Šeberák – bod stažen 

 

K bodu 3 

Petice ul. K Verneráku 

 

Předkládá: Ing. Ondřej Nováček, místostarosta MČ  

   

Ing. Nováček vysvětlil, že ulice K Verneráku prošla rekonstrukcí v r. 2008. Rekonstrukci včetně 

projektové dokumentace (PD) provádělo hl. m. Praha (HMP). Součástí rekonstrukce byla i 

výstavba kanalizace. Zpomalovací prahy byly nainstalovány v průběhu rekonstrukce na základě 

projektu jako i další opatření ke zklidnění dopravy. Již v minulosti se objevily úvahy o výměně 

povrchu zpomalovacích retardérů na hladký asfaltový povrch, ale dle odborníka v oblasti hluku 

přinese výměna povrchu snížení hluku pouze o 1 decibel. Měření hluku z let 2015 a 2019 navíc 
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prokazuje, že limity jsou zde dodržovány. Při finanční náročnosti výměny povrchu zpomalovacích 

retardérů je neefektivní provádět takovouto opravu samostatně.  

V současné době, kdy je potřeba provést velkou opravu zpomalovacích retardérů, je na místě i 

otázka výměny kostek za asfalt. Na základě cenových konzultací oprav v technicky potřebném 

rozsahu je cena oprav zpomalovacích retardérů v celkové ceně cca 600 000 Kč bez DPH. 

Předpokládaná cena výměny celého povrchu na všech zpomalovacích retardérech (vzhledem 

k velké ploše křižovatek K Verneráku x Ploučnická a K Verneráku x Sobolákova) by byla cca 2,8 

milionů bez DPH, s DPH tedy 3,2 milionu korun.  

Po technické stránce je nutné řešit opravu v rozsahu, který reflektuje nižší cena, vzhledem k tomu, 

že jakákoliv oprava bude znamenat zásah do konstrukce vozovek a nutné omezení provozu 

(uzavírku komunikace) je zde možnost vyměnit celý povrch zvýšených retardérů. Je to dražší 

varianta, ale ve spojení s nutnou opravou nezbytných míst již finančně únosnější. Vzhledem 

k tomu, že se jedná o starou hlukovou zátěž, tudíž vztahují se na ní jiné limity hluku, je vhodné se 

zasadit o zlepšení hlukové situace obyvatel, kteří podél ulice k Verneráku bydlí, byť i o jeden 

jediný decibel. 

K zavedení zóny s maximální povolenou rychlostí 30 km/hod Ing. Nováček vysvětlil, že tyto zóny 

jsou postupně zaváděny v celých Kunraticích mimo hlavní ulice, a tedy i v této lokalitě se s ní 

počítá. 

K zjednosměrnění ulic Velenická, Ploučnická a Sobolákova Ing. Nováček sdělil, že takové řešení 

nedoporučila komise dopravy, protože úbytek dopravy v jedné ulici by přinesl navýšení dopravy 

v ulici druhé. 

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

Předkladatelka Petice MUDr. Klečková uvedla, že součástí Petice byl i požadavek na výměnu 

kostek za hladký povrch v křižovatkách v ul Velenická. Ing. Alinčová vysvětlila, že celková 

potřeba na rekonstrukce komunikací v Kunraticích je finančně vyčíslena na cca půl miliardy 

korun, které MČ Praha-Kunratice na účtu nemá. V Kunraticích je stále ještě hodně komunikací ve 

špatném stavu po výstavbě inženýrských sítí, které mají přednost před málo frekventovanými 

křižovatkami v ulici Velenická, která byla poměrně nedávno hl. m. Prahou rekonstruována. 

 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 4 

Veřejnoprávní smlouva se spolkem Start98 z.s 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi. 
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K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 5 

Dotazy, připomínky, podněty 

 

  

 

Ing. Alinčová navrhla konání příštího zasedání ZMČ dne 20. 5. 2024, kdy je nutné schválit účetní 

závěrku MČ za rok 2023. Mgr. Doležilová se z tohoto jednání z pracovních důvodů omluvila. 

 

Mgr. Linková vznesla dotaz na prázdný objekt ve Velenické ulici. Ing. Alinčová vysvětlila, že 7 

let MČ čekala na změnu územního plánu a poté objekt zrekonstruovala. Záměrem bylo umístění 

veterinární ordinace. Doposud se nepodařilo získat do nájmu žádaného veterináře. Dále sdělila, že 

objekt je zkolaudován jako zdravotnické zařízení. Ing. Linková navrhla znovu zveřejnit záměr na 

pronájem veterinární ordinace. Ing. Alinčová slíbila, že to MČ učiní. 

 

 

Vzhledem k tomu, že program byl vyčerpán a nikdo neměl žádné další připomínky, předsedající 

jednání ZMČ v 19,00 hod ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé:  Petra Hilmarová. ................................................. 

 

 

   Milan Matoušek ...................................................... 

 
 

 
 

Ing. Lenka Alinčová 

Starostka MČ Praha-Kunratice 

 

zápis vyhotoven dne: 17. 4. 2024  


